



إلغاء إقامة

Residence Cancellation

File No : 201/2016/2038920

Personal Information

البيانات الشخصية

Name : SHIFA GUL SHAHAB GUL

الاسم : شفاء كل شهاب كل

Nationality : PAKISTAN

الجنسية : باكستان

Passport No : DN4794802

رقم الجواز :

Profession : CONCRETE MASON

المهنة : بناء خرسانه

Accompanies Count : 0

عدد المرافقين :

Cancel Reason : Sponsor Request

سبب الإلغاء : طلب كفيل

Ban :

حرام :

Cancel Date : 18/04/2018

تاريخ الإلغاء :

Note: must leave the country or change status up to: (27/04/2018). If the person does not comply with this, he will bear all legal procedures.

يجب مغادرة الدولة أو تعديل الوضع بحد أقصى بتاريخ: (2018/04/27). وفي حال عدم الالتزام بذلك يتحمل المذكور أعلاه كافة الإجراءات القانونية المترتبة على ذلك.

Sponsor Information

بيانات الكفيل

Sponsor Name : AL HABBAl CONTRACTING (L. L.C)

اسم الكفيل : الحبابي للمقاولات (ش. ذ. م.)

File No : 21022941

رقم الملف :

Sponsor Type: Establishment

سمة الكفيل : منشأة

Passport No :

رقم الجواز :

Phone No :

رقم الهاتف :

The sponsor complies to notify GDFRA-D if the sponsored does not leave the country or change status within (9) day(s) from the date of cancellation, and to bear all legal actions against

يتعهد الكفيل بإبلاغ الإدارة في حال عدم مغادرة المكفول أو تعديل وضعه خلال (9) يوم من تاريخ الإلغاء، وأن يتحمل كافة الإجراءات القانونية تجاه ذلك.

اعتماد الإدارة العامة للإقامة وشؤون

ختم المنفذ



براعة الأداء ... وتبسيط الإجراءات

تاريخ الطباعة : 18/04/2018 Printing Date :

Electronic Work Permit
Cancellation

Transaction No : - MB182736145AE

Receipt No: 20184170006838336

Amount: AED 53.00



دولة الإمارات العربية المتحدة

وزارة الموارد البشرية والتوطين

طلب إلغاء عامل تصريح عمل إلكتروني



بيانات المنشأة

رقم المنشأة : 235027 : D : رقم الترخيص : 230335 : تاريخ إنتهاء الترخيص : 20/02/2019 :
إسم المنشأة : الحباي للمقاولات (ش ذ م م) : تصنيف المنشأة : كبيرة :
صندوق البريد : 21313 : الإمارة : دبي : مكتب العمل : دبي :
رقم المنشأة في الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب : 22941 :
AL HABBAI CONTRACTING (L.L.C)

بيانات الشخص

رقم البطاقة : 65117082 : نوع البطاقة : تصريح عمل إلكتروني : تاريخ الإصدار : 23/02/2016 : تاريخ إنتهاء : 22/02/2018 :
اسم الشخص : شفاء كل شهاب كل :
SHIFA GUL SHAHAB GUL



المهنة : بناء خرسانة : الجنسية : باكستان :
رقم الجواز : DN4794802 : تاريخ إنتهاء الجواز : 21/07/2020 :
رقم الإقامة : 201/2016/2038920 : تاريخ إنتهاء الإقامة :
نوع الإلغاء : عادي : الهاتف المتحرك :
تاريخ الدخول : تاريخ المغادرة / وفاة :
تصنيف الشخص : محدود المهارة : سبب الإلغاء : NORMAL CANCELLATION :
بيانات مقدم الطلب :
اسم مقدم الطلب : مريم حسنى :
الهاتف المتحرك : 0503469052 : رقم الهوية : 102505 : نوع الهوية : بطاقة العمل

MARYAM HUSNI

نوع الهوية : بطاقة العمل

أقر بأنني تسلمت كافة مستحقاتي

I certify that i have received all my dues up todate

Employee Signature توقيع العامل

Shifa Gul

- 1- نتقدم بموجب هذا الطلب لإخطاركم بانتهاء علاقة العمل مع العامل الموضحة بياناته، و المنيل توقيععه أعلاه باستلامه جميع مستحقاته مع تأكيدنا على صحة ما ورد فيه من بيانات و توقيعات و على مسؤوليتنا القانونية.
- 2 - كما نتعهد باستكمال اجراءات إلغاء الإقامة و مغادرة العامل خلال 30 يوما من تاريخ إلغاء بطاقة العمل و تحمل المسؤولية القانونية في حالة مخالفة ذلك.



هذه المعاملة موقعة إلكترونيا

This transaction is signed electronically

dnata

Electronic Ticket

This is your travel itinerary and e-ticket receipt, which forms part of your contract of carriage. Your electronic ticket is recorded in the airline's computer reservation system. You may need to show this receipt to enter the airport and/or to prove return or onward travel to customs and immigration officials.

All timings mentioned are local.

Passenger & Ticket Information

Passenger Name **GUL/SHIFAMR**
 e-Ticket Number **214 5115952893 4**
 FF No

Date Of Issue **23rd April 2018**
 Issued By
 GDS Reservation Number **BTJVR0**

Flight Information (Pakistan International Airline)

FLIGHT	DEPART/ARRIVE	AIRPORT/TERMINAL	CLASS	COUPON VALIDITY
 PK 284	Tue, 24 Apr 18 13:30	DUBAI (DXB) Terminal: 1	U	Not Before 24APR Not After 24APR
Pakistan International Airline	Tue, 24 Apr 18 17:20	PESHAWAR (PEW) Terminal:	Status: Airline Reference: Baggage Allowance: Fare Basis:	Confirmed GDMPIC 30Kgs ULOWAE1

Endorsement Information

EX-UAE 01P/30KG BAGGAGE/EX-UAE 01P/30KG BAGGAGE/NENT PK ONLY

Additional Information

- A Processing Fee will apply to all documents refunded in addition to any fees charged by the supplier. You will receive the refund, where applicable, within 30 working days. For details, please call dnata on 04 316 6666
- Re-issue or re-validation may attract Airline/dnata fees.
- Please ensure that you carry all valid travel documents for the destination / transit city prior to departure.
- All timings are based on a city's local time.
- Flight times given above may change without any prior notice from the Airline. Kindly call the local Airline office to obtain updated information on your flight timings.
- Carriage and other services provided by the airline are subject to conditions of carriage, which are hereby incorporated by reference. The conditions of carriage may be obtained directly from the airline
- Standard airport check-in begins 3 hours prior to the scheduled departure time. Late arrival at the check-in counter may prevent you from boarding the flights
- Prior to travel check with the departure airport for restrictions on carriage of liquids, aerosols and gels in hand baggage.

For any assistance contact: Ismail Peringadi Aboo | dnata metro al Ghusais | | P.O. Box: 1515 Tel: | Fax: | Website:
www.dnatatravel.com